
• Can customize colors, patterns, text, or provide your own designed images for 
    free printing services.

Wiring Diagram:

• The proximity touch design and sensing function will activate the backlight 
    when your hand is about 10 cm away from the panel. 
• The dual-color light display indication, the key will turn orange when
    pressed, and it will revert to white after 10 seconds.
• Easy installation, simply replace the existing light switch with a CG panel of 
    the same circuit.
• Please note: a neutral wire must be installed to power the panel.
• On-site assessment and installation services are available (limited to HongKong).
    Fees will be based on the area and installation conditions.

• There are multiple switches to choose 

• All products come with 3 years warranty service.
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Specification and Features
Specification

Features:

Description
Operation Voltage
Size
Frame Metal
Load
Maximum Load
- Backlight Trigger Function: The backlight will automatically trigger when it detects a finger nearby.
- Status Display: Dual-color indicator light. When the button is ON, it will display different colors to
indicate the status.

1-way switch 2-way switch 4-way switch 1-way dimmer
AC100-240V, 50/60Hz

1
2000W 2000W 2000W 400W

2 4 1
86mm(H) x 86mm(W) x 39.7mm(D)



接線圖

• 可以選配顏色、圖標、文字或自己設計的圖片免費為客人提供打印服務

• 有多種開關可供選擇 

• 所有產品均提供 3 年保養服務
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規格和功能
規格

功能:

產品描述
操作電壓
尺寸
外框 鋁金屬
負載通道
最大負載
- 背光觸發功能：當感應到手指靠近時，背光會自動觸發。
- 狀態顯示： 雙色顯示燈。當按鈕ON，會顯示為不同顏色，以標示狀態。

一路開關 二路開關 四路開關  一路調光
AC100-240V, 50/60Hz

1
2000W 2000W 2000W 400W

2 4 1
86mm(H) x 86mm(W) x 39.7mm(D)

• 輕觸式設計及感應功能 當手距離面板約 10 cm 時會觸發背光功能 
• 雙色燈顯示功能 當按鍵時該鍵會轉為橙色提示 10 秒後會轉回白色
• 安裝簡易，採購相同氣路的 CG燈製更換，即可使用
• 請注意 : 必須安裝有0線供電給燈製工作 
• 可提供上門評估及安裝服務 ( 僅限香港地區 ) 費用按地區及安裝情況而定


